
 

 

 

Saudi Jawahir Opens Its First Laure Boutique in Makkah 

 

Saudi Jawahir, the recognizable premier retailer in the Kingdom, is proudly announcing the opening 

of its first Laure boutique in Mecca, located at Makkah Mall – King Abdullah Road, with a space of 

81 square meters.  

 

In 2015, Laure was founded, and began its journey from Riyadh. Laure’s locations are strategically 

chosen to create maximum exposure. The boutique is the destination for beauty enthusiasts. 

Weather the consumer is looking for exclusivity or an excellent product quality, fragrances or 

makeup and skincare; Laure is certainly the perfect stop.  

 

Saudi Jawahir prides itself on introducing quality environment, brand value, and an astonishing 

experience to the Saudi consumer. At the company, there is commitment; to their customers and 

partners, by providing results and striving for the highest quality. The strong reputation Laure has 

gained motivates the company to keep expanding in different regions in the Kingdom. 

 

 

Saudi Jawahir Trading Ltd 
P.O.Box 88942 
Riyadh 11672 
Saudi Arabia 
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 الشركة السعودية جواهر تفتح معرض لور الأول في مكة المكرمة

 
الأزياء حيث أنها تصدرت في مجال تجارة محلات وجودها في عالم الشركة السعودية جواهر، التي اثبتت 

؛ تعلن وبكل فخر افتتاح معرض لور التجزئة المختصة بتوفير أشهر الماركات العالمية في السوق السعودي

متر مربع. 81الأول في مكة المكرمة. موقع المعرض في مكة مول على طريق الملك عبد الله، وبمساحة تقارب   

 

لِلور؛ لخلق واجهة  ةرض لور، وابتدأ مسيرته من الرياض. يتم اختيار مواقع استراتيجي، أنُشأ مع2015في عام 

كبيرة للمعرض. لور هو الوجهة الأولى للمهتمين بالجمال، سواءً كان المشتري يبحث عن منتجات حصرية أو 

نسب له.عالية الجودة من عطورات أو مستحضرات التجميل والعناية بالبشرة، معرض لور هو المكان الأ  

 

جواهر السعودية تفتخر بإضافة بيئة عالية الجودة، قيمة للعلامة التجارية، وتجربة لا مثيل لها للمستخدم 

السعودي. من أهم صفات الشركة الالتزام؛ التزام للعملاء وللشركاء، من حيث تقديم النتائج المرادة، والجودة 

 .لافتتاح فروع عدة حول المملكةالمطلوبة. سمعة لور القوية هي عامل تشجيع للشركة 
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